



EN VERSION: EUROPEAN CONFORMITY CERTIFICATE

ART AND MOLDS

Address: ART AND MOLDS SARL AU

Phone number: +212 678 190 577

VAT number: 20710820

Subject: European Conformity Certificate for the Tile Machine

We, the undersigned, ART AND MOLDS, manufacturer of industrial machines and equipment, hereby certify that the machine described below, designed and manufactured by us, complies with all essential requirements of the applicable European directives and the corresponding harmonized standards in force.

Machine Details:

Machine name and reference: MS-112M-4 B35

Serial number: A unique serial number is engraved on a metal plate fixed inside the motor of the machine. This number allows for precise identification of each unit manufactured. The specific references for this serial number are as follows:

Machine description: The cement tile machine is designed for the production and cutting of cement-based tiles. It allows for the mixing, compressing, and molding of ingredients to produce cement tiles in various dimensions and patterns. Primarily used in the production of decorative tiles and industrial floors, this machine ensures high precision and quality finishing.

Compliance with European Standards:

This machine complies with the requirements of the following European Union directives:

- Directive 2006/42/EC on Machinery
(Directive on the safety requirements for machinery)
- Directive 2014/30/EU on Electromagnetic Compatibility (EMC)
(Directive on the electromagnetic compatibility of electrical and electronic equipment)
- Directive 2014/35/EU on Low Voltage
(Directive on safety requirements for electrical equipment designed for use within certain voltage limits)
- Directive 2011/65/EU (RoHS)
(Directive on the restriction of the use of certain hazardous substances in electrical and electronic equipment)

Harmonized Standards:

[List of applicable machine standards, such as EN ISO 12100, EN 60204-1, etc.]

Conformity Assessment:

The machine has been subject to a conformity assessment through the application of appropriate procedures, in compliance with the requirements of the aforementioned directives, including safety and performance tests.

Technical Documentation:

We have prepared and updated all technical documentation related to this machine, including:

- User and maintenance manual
- Test reports
- Technical drawings and plans
- Declarations of conformity

Conclusion:

Therefore, we certify that the machine meets the essential safety and performance requirements specified by European legislation and complies with the applicable EU standards.

Done in Tangier, on 30-12-2024

Signature

Name and position of the responsible person: ART AND MOLDS SARL AU

Signature:



FR VERSION: ATTESTATION DE CONFORMITÉ EUROPÉENNE

ART AND MOLDS

Adresse : ART AND MOLDS SARL AU

Numéro de téléphone : +212 678 190 577

Numéro de TVA : 20710820

Objet : Attestation de conformité européenne aux normes UE pour la machine à carreau

Nous, soussignés, ART AND MOLDS, fabricant de machines et équipements industriels, certifions par la présente que la machine désignée ci-dessous, conçue et fabriquée par nos soins, respecte l'ensemble des exigences essentielles des directives européennes applicables et des normes harmonisées correspondantes en vigueur.

Détails de la machine :

- **Nom et référence de la machine** : MS-112M-4 B35
- **Numéro de série** : Un numéro de série unique est gravé sur une plaque métallique fixée à l'intérieur du moteur de la machine. Ce numéro permet d'identifier précisément chaque unité fabriquée. Les références spécifiques de ce numéro de série sont les suivantes
- **Description de la machine** : La machine à carreaux en ciment est conçue pour la fabrication et la découpe de carreaux à base de ciment. Elle permet de mélanger, compresser et mouler les ingrédients pour produire des carreaux de ciment aux dimensions et motifs variés. Utilisée principalement dans la production de carreaux décoratifs et de sols industriels, cette machine garantit une haute précision et une finition de qualité.

Conformité aux normes européennes :

Art and Molds SARL AU, MAGASIN N23 RUE DE TETOUAN IMM 25, 90030 Tanger, Maroc
+212623915032 RC : 78967 – TP : 50242397 - IF : 20710820 – CNSS: 5231684 - ICE:
001836286000082, <https://artandmolds.com> / contact@artandmolds.com

Cette machine est conforme aux exigences des directives suivantes de l'Union Européenne :

1. **Directive 2006/42/CE sur les machines**
(Directive relative aux exigences de sécurité pour les machines)
2. **Directive 2014/30/UE sur la compatibilité électromagnétique (CEM)**
(Directive relative à la compatibilité électromagnétique des équipements électriques et électroniques)
3. **Directive 2014/35/UE sur la basse tension**
(Directive relative aux exigences de sécurité pour les équipements électriques à basse tension)
4. **Directive 2011/65/UE (RoHS)**
(Directive relative à la limitation de l'utilisation de certaines substances dangereuses dans les équipements électriques et électroniques)
5. **Normes harmonisées :**
 - [Liste des normes applicables aux machines, comme EN ISO 12100, EN 60204-1, etc.]

Évaluation de la conformité :

La machine a été soumise à une évaluation de la conformité par le biais de l'application de procédures appropriées, conformément aux exigences des directives susmentionnées, incluant les tests de sécurité et de performance.

Documentation technique :

Nous avons préparé et mis à jour toute la documentation technique relative à cette machine, comprenant notamment :

- Le manuel d'utilisation et d'entretien
- Les rapports d'essai
- Les plans et schémas techniques
- Les déclarations de conformité

Conclusion :

En conséquence, nous certifions que la machine répond aux exigences fondamentales de sécurité et de performance spécifiées par la législation européenne et qu'elle est conforme aux normes de l'UE applicables.

Fait à Tanger, le 30-12-2-24

Signature

Nom et fonction du responsable : ART AND MOLDS SARL AU

Signature :

Art and Molds SARL AU, MAGASIN N23 RUE DE TETOUAN IMM 25, 90030 Tanger, Maroc
+212623915032 RC : 78967 – TP : 50242397 - IF : 20710820 – CNSS: 5231684 - ICE:
001836286000082, <https://artandmolds.com> / contact@artandmolds.com

